
Conceptverslag VERSLAG  BESTUURSVERGADERING 

Wederzijds d.d. 05-08-2024

Bij de vergadering aanwezig: Sturla Spans (notulist), Wil van Dijk, Riet van Mourik en Wout Zinkstok, 
en Jita Hoogerduijn (voorziter), Wil van Dijk en Regina Visscher

1. De agenda wordt nader vastgesteld.

2. Het conceptverslag van 24-06-2024 wordt met enige wijzigingen goedgekeurd.  

Naar aanleiding van het verslag:

– Het probleem van het postadres wordt voor de ALV van het komend voorjaar 
opgelost.

– Wil heef Suzan van de Rijt verwezen naar de ‘Derde Helf’

3.       Mededelingen en ingekomen en uitgaande stukken:

– De foto’s van veel leden staan nog steeds niet op de site. Deze kweste zal 
terugkomen bij het buurtcontactenoverleg.

– Het microfoongebruik bij Sing Along kan verbeterd worden. Wout zal dit verder 
regelen.

– De binnengekomen oproep voor vrijwilligers in de verpleeg- en thuiszorg zal in 
overleg met Judith in de maandagenda worden geplaatst.

– Op 15 januari staat de bijeenkomst gepland met alle coördinatoren en het bestuur. 
Regina heef hierover overleg met de Driehoek.

– Bij de aankondiging van de ALV op 6 november zal een oproep worden gedaan voor 
nieuwe bestuursleden. Sturla zorgt voor deze aankondiging.

– (De ontwikkeling van) het ledental komt op de agenda van de komende ALV. Wout 
zal hierovoor een overzicht maken over de afgelopen vijf jaar.

 

                   4.  Voortgang voorbereiding Lustrum

                       



                        De commissie is in overleg met Jörgen van de Goude Maen en met Fred Penninga. Hij is
          bereid om weer als ceremoniemeester op te treden. 

                        We moeten voor het lustrum een groslijst opstellen van leden die de afgelopen vijf jaar
          actef zijn geweest.

                        Het museumuitje is voorbereid. Er komt een uitnodiging in een aparte mail. Deze wordt
          voorbereid door de lustrumcommissie.

                    

     5.  Planning ALV

          Zoals vermeld wordt een vooraankondiging voorbereid voor de  ALV met een oproep 
          voor nieuwe bestuursleden.

            Op de agenda komen onder andere de volgende punten:

            – begrotng 2025

             – exploitate 01-01-2024 tot 01-11-2024

            – website – ontwikkeling en verslag van de voortgang

            – terugblik lustrum

            – nieuwe bestuursleden

     

       6. Website, buurtcontactpersonen, lezingen en overige actviteiten.

           De bedoeling is om eind september/begin oktober een lezing van Salka Staekenborg te
           laten plaatsvinden, mogelijk bij Hercules.

                         Mededelingen over actviteiten buiten de vereniging worden onder de maandagenda 
           vermeld.

           Het gebruik van de serre van de Goude Maen ligt ingewikkeld. Jita en Riet gaan   
           overleggen met Jörgen.

           Een presentate over ‘Rouwverwerking’ via Humanitas Utrecht gaan we niet tjdens de 

           maandborrel doen. Dit kan eventueel na de ALV.

      7. Rondvraag
 
                      Wil vertelt dat dit de laatste vergadering is die zij heef bijgewoond.  Zij blijf wel

         de ledenadministrate en de aanmelding van nieuwe leden verzorgen. 



         De procedure met betrekking tot het ledenbestand is niet helemaal duidelijk.  
         Dit gebeurt in overleg met At Voogt en Peter Straatman. 
         Wout gaat bekijken hoe de ontwikkeling is geweest van het bestand overr de   
         laatste jaren en wat de gemiddelde leefijd is van de leden.
         Sturla bereid de vooraankondiging voor voor de ALV met daarin de  punten –  
         nieuwe bestuursleden- fnanciën – website – en ledenbestand. En met de   
         mededeling waar de ALV zal gaan plaatsvinden.


